



Wensi Luo

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution
- Litigation
- Capital reduction, winding up and bankruptcy

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Luo began his legal career in 2013 and joined Han Kun in 2022.

Mr. Luo, who has profound theoretical knowledge and extensive practice experience, focuses on handling commercial dispute resolution cases, especially in the fields of real estate and construction project disputes, judicial enforcement and expansion of debtors, and bankruptcy and liquidation. Mr. Luo provides comprehensive legal services while striving to satisfy the different business needs of his clients. Mr. Luo is able to consistently deal with various types of complex commercial dispute issues; the key clients he regularly serves are mainly at the top of their respective industries and involve real estate and construction engineering, financial, manufacturing, and other industries.

EDUCATION

Mr. Luo received his LL.B. degree from Shanghai University of Political Science and Law in 2013.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

SOCIAL RESPONSIBILITIES

Member of the Civil and Commercial Litigation Specialty Committee, Shanghai Bar Association

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



骆文思

上海

业务领域

- 争议解决
- 诉讼
- 减资、清算和破产

工作经历

骆文思律师自 2013 年其开始从事律师工作，于 2022 年加入汉坤律师事务所。

骆文思律师专注于处理商事争议解决案件，在商事诉讼领域具有较为深厚的理论基础以及案件经验，特别是对于房地产和建设工程纠纷、强制执行及债务人的主体扩张、破产和清算等领域有着独到的研究，能够在契合客户的商业需求的基础上，为客户提供全方位的争议解决法律服务，具备处理各类复杂商事争议的能力。骆文思律师代表的客户主要都是各行业知名企业，涉及房地产与建设工程、金融、制造等行业。

教育背景

骆文思律师于 2013 年获得上海政法学院学士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

社会任职

上海市律师协会民商事诉讼业务研究委员会委员

工作语言

中文、英文